



# I will walk to the sea



**arte**  
SOCIAL ISSUES  
52' - 2012 HD





**DIRECTOR RÉALISATRICE**  
Stéphanie Pillonca-Kervern  
**PRODUCERS PRODUCTEURS**  
ARTE France - GMT Productions  
**FORMAT**  
52' - 2012 - **HD**  
**VERSION(S)**  
English - German - French  
Anglais - Allemand - Français  
**TERRITORY(IES) TERRITOIRE(S)**  
Worldwide - Monde entier  
**RIGHTS DROITS**  
TV, DVD, VOD,  
Non-theatrical rights, Internet  
TV, DVD, VOD,  
Institutions, Internet

## I will walk to the sea

**Alex is a modern 35-year old woman, with friends, romances and the occasional rant. Yet her life was turned upside down at the age of 18, when a simple fall left her lying unconscious on the floor for hours.**

Following a serious head injury, and a subsequent lengthy coma, Alex became physically incapacitated. She no longer suffers from the «Locked-in Syndrome» that once affected her, and she now uses a wheelchair. Every day, for the last 17 years, she has been fighting tirelessly to master her own body, which responds with difficulty. A ruthless fight to rebuild her life. She attempts to lead life of a woman to the full, engaging in all sorts of experiences and challenges.

**A compelling existence, with no limits, and no taboos.**

## Je marcherai jusqu'à la mer

**Alex est une femme moderne de 35 ans, avec des amis, des amours et des coups de gueule... Pourtant son histoire a basculé lorsqu'à 18 ans, une chute toute bête l'a laissée inanimée de longues heures sur le sol...**

Suite à un traumatisme crânien et un long coma, Alex est devenue handicapée physique. Libérée d'un « Locked-in-Syndrom », elle est désormais en fauteuil roulant. Chaque jour depuis 17 ans, elle se bat sans relâche pour apprivoiser ce corps qui peine à lui répondre. Une lutte sans merci pour recomposer une vie. Une vie de femme, qu'elle s'efforce de mener tambour battant, en multipliant les expériences et les défis.

**Une existence étonnante, sans limite, et sans tabou...**

**CÉDRIC HAZARD**  
T. +33 1 55 00 70 94  
F. +33 1 55 00 80 64  
c-hazard@artefrance.fr

**EMILIE KLEINMANN**  
T. +33 1 55 00 72 68  
F. +33 1 55 00 78 77  
e-kleinmann@artefrance.fr

**AUDREY KAMGA**  
T. +33 1 55 00 70 81  
F. +33 1 55 00 80 65  
a-kamga@artefrance.fr

**ARTE FRANCE**  
8 rue Marceau  
92130 Issy-les-Moulineaux  
France

  
♦ GMT PRODUCTIONS ♦

[WWW.ARTEPRO.COM/SALES](http://WWW.ARTEPRO.COM/SALES)